
Hei igjen,
Her kommer som avtalt en oppsummering/møtenotater fra møtet i Åfjord.
 
 
Charlotte Wulff | Organisasjonsutvikler
HR/Organisasjonsstab |  TrønderEnergi
Besøksadresse: Klæbuveien 118  | 7031  |  Trondheim
 
t +47 95 10 20 67 |  73 54 16 00
charlotte.wulff@tronderenergi.no
 
tronderenergi.no |  LinkedIn |  Twitter  |  Facebook
 
 
 
 
Tilstede: Rolf Øia (Åfjord Utvikling), Arild Solleim (Statkraft), Martha Nilsson (Statnett), Egil Arve 
Johansen (Osen kommune), Per Kristian Skjærvik (TrønderEnergi), Vibeke Stjern (Åfjord kommune), 
Einar Eian (Roan kommune).  
 
Tid og Sted: Parken, Åfjord 9/1-19 kl 10-12. 
 
Spørsmål: 

         Rolf Øia: Vil TE gå inn på off-shore vind? 

o    Ingen planer pr i dag, men kan ikke utelukke det med Stadtwerke Munchen som partner. 
 
 
Roger: 500 turbiner i Midt-Norge: 60-80  vil øke på sommeren for å ta unna vedlikehold; kan nesten 
doble det. 
 
Vi ønsker lokal utdannelse av energioperatører på Fosen.  
Vårt ønske: hvordan kan vi utvikle utdanningsløp som sikrer oss rett kompetanse lokalt. 
Vi trenger hjelp av politiske miljøer til dette.  
 
Arild: Litt skummelt å plukke lokalt, prøver å unngå å rane lokalmiljøet. Også utfordrende om man 
presser opp lønnsnivået. 
 
Vibeke: Må utvide området, ikke bare Nord-Fosen. Prosjekt for mange år siden ble stoppet av Energi 
Norge da de hevdet det var ingeniørnivå og ikke videregående. Fylkeskommunen ser ikke behovet før 
man kakker på døra og sier at vi trenger 50 plasser neste år (Syltern/anleggsteknikk). Bjugn har elektro, 
ikke Åfjord. Snakk om ganske stort nybygg og rehabilitering på vgs for å se på framtid. Vi må gjøre det 
sammen for å få oppmerksomhet hos Fylkeskommunen. Fornybarsamfunn på Monstad. 
Vibeke har møte med Fylkeskommunen i morra; skole og næring. 
 
Per Kristian: Fosen må stå sammen. Viktig for hele Fosen. Blir en kommune i framtiden, tror jeg. Hvordan 
få Regionrådet på banen? 
Midt-Norge bør stå sammen – noen må jobbe både mot Regionråd Fosen og Trondheim. 
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Vibeke: System på hvordan vi jobber med næringslivet, ordførere kan ikke fly på alt. Kraftbransjen 
prioritert i Åfjord. Kommunen 7-9 lærlingeplasser. Private næringsliv har 70-80 plasser. 
 
Roan: Etterspørsel etter å jobbe i vindparken, men folk ønsker ikke å gå på skole langt unna. Avhengig av 
å kunne tilby stabile gode arbeidsplasser. Få hjem ungdommen vår er ikke nok.  
Noen kommer nordfra innen elektro (Namsos). 
 
Rolf Øia: utdannes det nok folk innen elektro i Norge?  Kamp om å få tak i de beste. Mange utdanner 
selv. Fosen Kraft sliter med å få tak i folk. 
 
Arild: Mange får mottilbud fra arbeidsgiver for å bli. Koster bedrifter mye penger å utdanne, så surt å 
miste folk. 
Statkraft: 79 søkere til 16 stillinger. 20 kandidater til 2. gangs intervju. 
7 av 9 er inflyttere i Roan. 
3 inflyttere til Hitra og 7 innflyttere til Roan. 3 damer totalt. Damer tas alltid inn på intervju. Ungdommer 
mellom 20 og 30 år. Dyktige folk.  
Statkraft har 2 på fornybarsenteret på Monstad – leid ut til Vestas. 
10 nye i år 
6 nye på Fosen 
Hadde boligmesse for å tilby gjengen boliger i Åfjord i januar 2018. 
8 helt klart tydelig på at de skal over i TE, men mange gir uttrykk for at de trives i Statkraft og kanskje vil 
søke seg over. TrønderEnergi skal få presentere seg for de nyansatte. 
Må ut i resten av landet for å få tak i dem. 
Konkurransedyktig på lønn, men ikke lønnsledende. De som prøver å presse opp lønn blir ofte avvist på 
det. De ser ut til å trives, kjøper hus og bygger hus i Åfjord. Variabel og interessant oppgave både teknisk 
og mekanisk.  
Jobber 7-15 hver dag. Hvis mye skal skje setter vi opp turnusplan, men ikke Nordsjø-plan per i dag.  
 
Osen: Søker familiefolk som trenger jobb nr 2? 
Arild: De som har familie er lokale folk, resten er ikke etablert enda (snittalder på 24). 
Statkraft har flatet ut vedlikeholdet, vedlikeholder også på vinteren. Kursvirksomhet/papirarbeid 
januar/februar. Statkraft gjør vedlikeholdsanalyse og skrur ned på alt. Vestas tjener på å selge timer, vi 
gjør ikke det.  
 
Vibeke: Kl 7-15 energi sin business. Resten av døgnet er kommunen sitt ansvar. Utdanningsmesse 13-18. 
Års elever. Viktig å vises.  
 
 
Roger: Elektro, automasjon/sensorteknologi som er mest interessant for TrønderEnergi.
 
Rolf: 2014: «Hvis det blir vind...». Elektrokompetanse var tydelig allerede da. Interesse for å trives med 
fornybar energi er et viktig element. Elektro men trigger nye spennende fagfelt. 
 
Arild: Fagbrev med fordypning i vindkraft er ønskelig.  
 
Martha: Opplæringssenter for vind – felles?  
 



Vibeke: Viktig at vi er tydelig på behovet. Elektro finnes i Bjugn. Må gå til skoleeier og be om fordypning i 
vind.  
 
Rolf: rigger prosjekt med Fylket, de må være med på laget. De får finansiere prosjektet for å å forplikte 
seg. Videregående opplæring er et langsiktig prosjekt.  Åfjord/Roan. 

         Kortsiktig tiltak: Oppdag, kom og bo (bolystprosjekt). Fokus på nye innflyttere. 

         Langsiktige tiltak: Verdi i vindprosjekt. 
Ønsker kurssted: HMS, sikkerhetskurs i Fornybarsenteret (byggestartoktober 2020). 
Sammen Fornybarklyngen og Windcluster Verdal - søknad sendes Fylkeskommunen 12/1-19. 
 
Martha: Skal vi se breiere enn vind og ta med nett også? 
Statnett bygger et HMS-/klatresenter i Klæbu. Nasjonalt senter. Ikke så langt fra Åfjord til Klæbu. 
 
Rolf: 2-års prosjekt på noen millioner. Møte i løpet av januar hvor TrønderEnergi, Statkraft og Statnett 
blir med. Gjøre det til fornybarperspektiv og ikke bare vind. 
 
 
 

Fra: Høvik John Einar <John.Einar.Hovik@osen.kommune.no> 
Sendt: tirsdag 19. mars 2019 10:16
Til: Charlotte Wulff <Charlotte.Wulff@tronderenergi.no>; Helene Muri Skalmerås 
<Helene.Muri.Skalmeras@tronderenergi.no>
Kopi: Olav Morten Volden <morten.volden@tronderenergi.no>; Bengt Eidem 
<Bengt.Eidem@tronderenergi.no>; Rolf Øia <rolf@afjordutvikling.no>
Emne: SV: Rekruttering til Fosen-kommunene
 
Ok, takk for oppdatering! Skal også kontakte Åfjord Utvikling slik at vi holdes løpende orientert i denne 
saken som vi var med å satte i gang.
 
Hva med arbeidet opp mot ungdomsskoleelever, ble dette drøftet? Opplegg rundt ett eventuelt valgfag 
for ungdomsskolene.
 

John E Høvik
Ordfører 
Tlf.: 90974064 / 95901033
john.einar.hovik@osen.kommune.no
Rådhusveien 13, 7740 STEINSDALEN
 
 
 

Fra: Charlotte Wulff <Charlotte.Wulff@tronderenergi.no> 
Sendt: tirsdag 19. mars 2019 09:59
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Til: Høvik John Einar <John.Einar.Hovik@osen.kommune.no>; Helene Muri Skalmerås 
<Helene.Muri.Skalmeras@tronderenergi.no>
Kopi: Olav Morten Volden <morten.volden@tronderenergi.no>; Bengt Eidem 
<Bengt.Eidem@tronderenergi.no>
Emne: Re: Rekruttering til Fosen-kommunene
 
Hei,

Beklager sent svar, her kommer en oppdatering.

Vi hadde som du sier møte 9/1 hvor alle frammøtte uttrykte sine behov/ønsker i forbindelse med 

vindsatsing og rekruttering.

 

Vi opplevde det som et kontruktivt møte, og konkret ble avtalen at Åfjord Utvikling jobber videre med sitt 

prosjekt mot Trøndelag Fylkeskommune for å få midler til å utrede en vindkraftlinje på Fosen. Både 

TrønderEnergi og Statkraft skrev i slutten av februar under en støtteerklæring til bruk som vedlegg i 

søknaden til Fylkeskommunen.

 

TrønderEnergi har opprettet kontakt mellom Åfjord Utvikling og miljøet rundt vindkraftlinja i Egersund, 

for erfaringsutveksling. Åfjord Utvikling planlegger et besøk dit før påske.

 

Jeg er på ferie og får dessverre ikke tak i referatet fra telefonen, men jeg kan sende dette når jeg er tilbake 

på kontoret.

 

Ta gjerne kontakt om du har flere spørmål.

 

Med vennlig hilsen

Charlotte Wulff

TrønderEnergi

Mob. 95102067

 

Fra: Høvik John Einar <john.einar.hovik@osen.kommune.no>

Sendt: tirsdag, mars 19, 2019 8:47 am

Til: Helene Muri Skalmerås; Charlotte Wulff

Kopi: Olav Morten Volden; Bengt Eidem

Emne: SV: Rekruttering til Fosen-kommunene 
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Hei!

 

Er det noen som kan oppdatere meg på denne saken?

 

 

John E Høvik

Ordfører 

Tlf.: 90974064 / 95901033

john.einar.hovik@osen.kommune.no

Rådhusveien 13, 7740 STEINSDALEN

 

 

 

Fra: Høvik John Einar 

Sendt: torsdag 14. mars 2019 14:09

Til: Helene Muri Skalmerås <Helene.Muri.Skalmeras@tronderenergi.no>; 'Charlotte Wulff' 

<Charlotte.Wulff@tronderenergi.no>

Emne: Rekruttering til Fosen-kommunene

 

Hei!

 

Viser til tidligere avholdt møte angående rekruttering til Fosen-kommunene, og lurer på status i saken? 

Fikk oppdatering fra min stedfortreder, men lurer på om det ble utarbeidet noe referat, og om det ble 

lagt noe konkrete planer videre etter møtet?
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John E Høvik

Ordfører 

Tlf.: 90974064 / 95901033

john.einar.hovik@osen.kommune.no

Rådhusveien 13, 7740 STEINSDALEN
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